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Kenmerk Omschrijving 
 

1 Opening 
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Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Rvs. Uitvoering motie Versneld onderzoek uittreding CAW (pfh. H. Tigges)  
 
Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder al volgt 
geantwoord:  

- Het college is van mening dat de gemeente nu niet moet uittreden, maar het 
afsluiten van een nieuwe DVO benutten om binnen het CAW de afspraken te 
vernieuwen. De gemeente krijgt de mogelijkheid om een eigen DVO aan te 
dragen. Die wordt vervolgens naar het CAW bestuur gebracht, waarna het 
CAW tracht vanuit hun positie zoveel mogelijk eenheid te bereiken. 
(aanvulling wethouder). Dit is geen passieve houding; het college staat open 
voor suggesties om na 2018 te samenwerking te verbeteren. 

- Binnen het CAW is geen steun voor uittreden. Alleen Enkhuizen denkt na over 
een beslissing over uittreden, maar besluitvorming daarover zal 
waarschijnlijk pas na de verkiezingen plaats vinden. Er komt een werkgroep 
die zowel de interne als externe samenwerking met de partners zal 
bespreken. Welke kant dit in de toekomst opgaat ligt nog helemaal open, 
maar gaat het om de periode na 2020. 

- De wethouder kan altijd wensen en voorwaarden van de gemeenteraad 
inbrengen in het AB van het CAW, als onderdeel van onderhandeling. Ook 
Enkhuizen zal naar verwachting daar een kritische inbreng hebben. 

- De kritische opstelling van de raad van Medemblik heeft ook weerklank bij 
raadsleden in andere raden. Bij de colleges ligt dit anders. 

- Het college wil op een positieve manier op verandering aansturen. Het CAW 
is een belangrijke aandeelhouder met 11% in de HVC. Die positie moet beter 
gebruikt worden om te sturen binnen de HVC. 

- Het is ook voor de beeldvorming beter om de secretariaatsondersteuning niet 
meer vanuit de HVC te betrekken, hoewel het hier om ambtelijke 
ondersteuning gaat tegen geringe kosten. Deze ondersteuning zou ook vanuit 
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de gemeenten kunnen worden georganiseerd. 
- De HVC berekent voor de dienstverlening gelijke tarieven aan de gemeenten. 

Het staat de gemeenten vrij zelf het tarief te bepalen dat aan de inwoners 
wordt berekend. Sommige gemeenten hanteren een toeslag voor BTW of voor 
veegkosten. Met de HVC kan in de toekomst per gemeente, afhankelijk van 
het overeengekomen serviceniveau, een tarief worden afgesproken. 

- De gemeente Medemblik zit qua gemiddelde vrij hoog in Nederland. 
- De inzameling van plastic is een succes, een stijging van 280% in een jaar. Dit 

moet in de tarieven terugkomen. Of in ieder geval dient het tarief gelijk te 
blijven. In het overleg over een nieuwe DVO zal dit ingebracht worden. 

- De wethouder heeft een voorkeur voor één serviceniveau en tarief in West-
Friesland. Maar van invloed is ook het kwijtscheldingsbeleid. Sommige 
gemeenten schelden veel kwijt. In de toekomst zou Medemblik vanwege het 
geringe aantal kwijtscheldingen wellicht de tarieven kunnen verlagen t.o.v. 
de nabuurgemeenten.  

- De rol van het CAW is samenwerking en de vertaling daarvan in aandelen. Het 
rapport Berenschot laat zien dat de nadelen een stuk groter zijn dan de 
voordelen. De aandelenpositie dient nader uitgezocht te worden. Het CAW 
heeft niet helder gecommuniceerd over het salaris van de directeur en over 
de tariefstijging met 20 euro. De raden moeten beter worden geïnformeerd. 
Ook de zienswijze procedure moet beter. Het is nu niet verstandig te stoppen 
met het CAW, maar het moet anders. 

- De gemeenten worden bij de onderhandelingen over de DVO ondersteund 
door een extern bureau. Daarbij wordt onderzocht wat de concurrentie doet. 
Maar een afvalverwerker in Flevoland of Friesland zal duurder zijn en 
slechter voor het milieu. 

- De HVC streeft naar kleine winstmarges, omdat dit niet het eerste doel is. In 
geval van winst is er een winstuitkering. Maar er wordt als eerste gestreefd 
naar het opbouwen van reserves. 

- In mei, juni is er weer een aandeelhoudersvergadering. Daar kan de 
wethouder de wens inbrengen om de nominale waarde van aandelen om te 
zetten naar een intrinsieke waardebepaling. 

- Het inzichtelijk maken van de verschillende opbouw van de tarieven in West-
Friesland is goed mogelijk bij de onderhandelingen over een nieuw DVO. 

- De wethouder verwacht bij eventueel uitstappen uit het CAW dat de andere 
gemeenten hier enig begrip voor hebben en zich hierin zakelijk zullen 
opstellen. Het CAW is al een heel oud samenwerkingsverband in West-
Friesland. Het uittreden van Medemblik kan gezien worden als barstjes in het 
Pact van West-Friesland. Dat is iets wat het college zeker niet wil. Een 
lichtere samenwerkingsvorm is ook een mogelijkheid. 

- De eerdere uittreding van Wieringermeer was van een andere orde, omdat 
hier sprake was van een fusie. Tegenover de garantstelling door de gemeente 
staat een garantstellingsprovisie van 1%. Dat komt overeen met € 150.000,-. 
Bij een groter aandeel neemt deze dus provisie toe.     

- Op de vraag wat de gevolgen voor de milieudoelstellingen van de gemeente 
zijn bij uittreden CAW wordt schriftelijk gereageerd. Daarbij wordt ingegaan 
in welke mate dit een directe verbetering van het milieu betreft of indirect, 
bijvoorbeeld door middel van certificaten.     

 
De commissie besluit het onderwerp als bespreekstuk te agenderen voor de 
meningsvormende agenda. 
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Sluiting 
 
 

  
Vastgesteld in de cie. Ruimte op 11 januari 2018 




